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De Lijn Antwerpen  -  Stelplaats Luchtbal

De Antwerpse stelplaatsen van De Lijn zijn aan vervanging toe. De oorspronkelijke 
planning voorzag in het bouwen van een nieuwe busstelplaats op het terrein van De Lijn 
tussen het Albertkanaal en de Tjalkstraat. Ze zou in september 2012 operationeel zijn 
geweest. In deze nieuwe busstelplaats zou zowel het buswagenpark van Antwerpen 
Noord als dat van Antwerpen stad (Zurenborg) worden ondergebracht. Door de 
Oosterweelwerken werd dit plan onmogelijk. De provincie verleende een tijdelijke 
verlenging van de stelplaats Zurenborg tot begin 2021. 

Ondertussen werd het plan opgevat om in drie nieuwe busstelplaatsen te voorzien: aan 
de Havanasite ter vervanging van de Tjalkstraat, aan het Kiel ter vervanging van de 
stelplaats in Hoboken, en aan de luchthaven van Deurne ter vervanging van stelplaats 
Zurenborg. De nieuwe stelplaats aan de Havanasite zou volgens directeur-generaal Roger 
Kesteloot gepland worden tegen 2023. In het indicatief meerjarenplan 2021-2024 van De 
Lijn zijn echter geen investeringen opgenomen voor deze nieuwe stelplaats. Hierover 
vraag ik een update.

1. Kan de minister een update geven over de nieuwe busstelplaats aan de Havanasite 
ter vervanging van de huidige stelplaatsen in Merksem en Luchtbal? Is tegen 2023 
een nieuwe stelplaats gepland aan de Havanasite?

2. Om welke redenen zijn er geen budgetten voor de nieuwe stelplaats in het indicatief 
meerjarenplan 2021-2024 van De Lijn?

3. Op welke manier zal de periode overbrugd worden tot de nieuwe stelplaats in gebruik 
kan worden genomen? Kunnen de stelplaatsen in Merksem en Luchtbal zonder 
probleem in gebruik blijven tot de nieuwe stelplaats er is?

4. Welke technische voorzieningen zijn gepland op de nieuwe stelplaats Havanasite?

5. Een deel van de nodige investeringskosten zouden gedekt worden met de verkoop 
van de huidige terreinen van de stelplaatsen. 

Is er reeds een raming van de mogelijke inkomsten van de verkoop van de huidige 
stelplaatsen in Merksem en Luchtbal? Zijn er geïnteresseerde opkopers? Wanneer zal 
de verkoop van deze terreinen kunnen plaatsvinden? 
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ANTWOORD
op vraag nr. 11 van 29 september 2020
van ORRY VAN DE WAUWER

1. De piste voor een nieuwe busstelplaats aan de Havanasite werd in tussentijd verlaten. 
Redenen zijn onder meer de hoge budgettaire impact, de ongunstige ligging ten 
opzichte van het netwerk en de ongunstige ligging ten opzichte van de concurrentiële 
havenactiviteiten.

2. Zie ook het vorige antwoord.

De stelplaats van Zurenborg verhuist naar Luchthaven Deurne. De vergunning voor 
de stelplaats Vaartkaai werd verlengd waardoor er momenteel geen nieuwe 
busstelplaats in het noorden op het programma staat. Wel is het zo dat een 
toekomstplan stelplaatsen opgemaakt wordt waarbij o.a. ook rekening zal gehouden 
worden met de actuele en toekomstige behoeftes (o.a. basisbereikbaarheid) en de 
elektrificatie van de busvloot.

3. Zie het antwoord op vraag 1.

Dit probleem stelt zich voorlopig niet omdat er geen nieuwe stelplaats op Havana 
voorzien wordt.

4. Zie het antwoord op vraag 1.

Er wordt geen stelplaats voorzien op de Havanasite.

5. Er wordt geen stelplaats voorzien op de Havansite. Er is momenteel ook geen sprake 
van de verkoop van het terrein aan de Tjalkstraat. Dit terrein doet nog steeds dienst 
als terrein voor de Rijschool. Tijdens de werken van Oosterweel zal een groot deel 
van het terrein door de werf ingenomen worden. Hierover worden finale afspraken 
met Lantis gemaakt. De Rijschool zal operationeel kunnen blijven tijdens de werken. 
Na de werken wordt het terrein terug aan De Lijn opgeleverd. De mogelijkheden van 
dit terrein zullen meegenomen worden in het plan voor de toekomst (herontwikkeling 
in functie van De Lijn of verkoop).


